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З А П И С Н И К 
са 85. сједнице Представничког дома 

Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине, 
одржане  18. септембра 2006. 

 
 Осамдесет пета сједница почела је у 10.50 часова. Присуствовало је 38 посланика. 
Оправдано су одсуствовали: Јозо Крижановић, Љиљана Милићевић, Нијаз Дураковић и Ибрахим 
Ђедовић.  
                                         
 Из Савјета министара БиХ дијелу сједнице присуствовао је министар Сафет 
Халиловић.    
            Из међународних организација сједницу су пратили представници ОХР-а и ОЕБС-а. 
 

У уводним напоменама предсједавајући Дома Мартин Рагуж упознао је посланике са 
тачкама којим је допуњен предлог дневног реда.  
 У расправи, предлоге за допуну дневног реда изнијели су: 
 Шефик Џаферовић – да се по члану 105. Пословника уврсти Предлог закона о 
измјенама и допунама Закона о Савјету министара БиХ – који се односи на формирање 
канцеларије координатора за Брчко. 
 Мирсад Ћеман предложио је да се у дневни ред уврсти Предлог закона о 
прекршајима, с обзиром да је надлежна комисија доставила извјештај. 
 Тихомир Глигорић затражио је да се у дневни ред уврсти Предлог закона о измјенама 
и допунама Закона о измирењу обавеза по основу рачуна старе девизне штедње, у другом 
читању. 
 Елмир Јахић предложио је да се у дневни ред уврсти именовање генералног ревизора 
и његових замјеника, нагласивши да је Комисија извршила бодовање те да је веома важно да 
се овај посао заврши, с обзиром да ће проћи одређено вријеме до конституисања новог сазива 
Дома. 
 Младен Поточник предложио је да се у дневни ред уврсти предлог закључка у вези са 
изласком Босне и Херцеговине на море. 
 Милош Јовановић је, у име Комисије за саобраћај и комуникације, предложио да се у 
дневни ред уврсти Предлог закона о  измјенама и допунама Закона о основима безбједности 
саобрћаја на путевима у БиХ, нагласивши да је Комисија на сједници одржаној тог јутра 
једногласно увојила предлог овог закона и да није било амандмана. 
 Мирсад Сиповић предложио је уврштавање предлога закључака којим ће се одредити 
сазивање још једне сједнице Представничког и Дома народа, на којим би се, по хитном 
поступку, разматрали и усвојили: Закон о спорту БиХ, Закон о  адвокатури и Закон о високом 
образовању, те да се заузме став о спровођењу јавне расправе о будућој стратегији стабилног, 
квалитетнијег и ефикаснијег финансирања правосуђа БиХ на свим нивоима, као и о потреби 
додатног ангажовања и још активнијег лобирања надлежних институција БиХ да се прије 
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Самита НАТО-а у Риги у 11. мјесецу разматра могућност што хитнијег уласка Босне и 
Херцеговине у Партнерство за мир и НАТО. 
 Златко Лагумџија предложио је да се у дневни ред уврсте двије тачке: прва - 
извјештај министра иностраних послова у вези са закључивањем споразума о паралелним 
специјалним везама између Републике Српске и Србије и, друго, извјештај Тужилаштва БиХ 
о споразуму о сарадњи са тужилаштвима сусједних земаља и међународних институција у 
вези са процесуирањем ратних злочина.  
 Сеад Авдић предложио је да се у дневни ред уврсти предлог закључка у вези са 
децертификованим полицајцима.  
 Изет Хаџић предложио је да се уврсти Извјештај Истражне комисије за утврђивање 
девизне штедње грађана БиХ положене на рачуне банака до 31.12.1991. године.  
 Бериз Белкић предложио је уврштавање у дневни ред Предлога закона о измјени и 
допуни Закона о кенцесијама (предлагач: посланик Момчило Новаковић), Предлога закона о 
високом образовању (предлагач: Савјет министара БиХ) и Предлога закона о радијацијској и 
нуклеарној безбједности (предлагач: Савјет министара БиХ), јер су за ове законске предлоге 
достављени извјештаји надлежних комисија. 
 Азра Хаџиахметовић изразила је сумњу да Парламентарна скупштина БиХ треба да 
даје сагласност за ратификацију пројектног уговора, те је чуди што је у дневни ред уврштен 
Пројектни уговор о управљању ваздушним саобраћајем. Затражила је да се овај пројектни 
уговор скине са дневног реда. 
 У расправи о предлогу дневног реда учествовали су Милорад Живковић и Момчило 
Новаковић. 
 
 Послије расправе предсједавајући је спровео гласање о свим предлозима за допуну 
дневног реда. 
 Усвојени су предлози Тихомира Глигорића, Милоша Јовановића, Мирсада Сиповића, 
Младена Поточника, Сеада Авдића, Изета Хаџића и Бериза Белкића – да се уврсти Предлог 
закона о радијацијској и нуклеарној безбједности. 
 Нису усвојени предлози Шефика Џаферовића, Мирсада Ћемана, Златка Лагумџије и 
Бериза Белкића – да се уврсте предлози закона о  високом образовању и концесијама. 
 Азра Хаџиахметовић одустала је од предлога да се са дневног реда скине поменути 
пројектни уговор, након сугестија из расправе да се о томе заузме став приликом расправе о 
тој тачки. 
 Послије кратке паузе ради сачињавања новог предлога дневног реда, предсједавајући 
Мартин Рагуж констатовао је да је за 85. сједницу Представничког дома усвојен сљедећи 
 

Д Н Е В Н И  Р Е Д 
1. Усвајање Записника са 84. сједнице Представничког дома; 
2. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о  измјенама и 

допунама Закона о Савјету министара БиХ по хитном поступку, у складу са чланом 
105. Пословника (Закон број: 01,02-02-9-35,3/06, од  15.09.2006); 

3. Захтјев посланика Мартина Рагужа, Шефика Џаферовића и Николе Шпирића за 
разматрање Предлога измјена и допуна Пословника Представничког дома 
Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине по хитном поступку, у складу са 
чланом 105. Пословника; 

4. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о допуни Закона о 
надзору над тржиштем у Босни и Херцеговини по хитном поступку, у складу са 
чланом 104. Пословника; 

5. Предлог закона о лијековима и медицинским средствима у Босни и Херцеговини 
(друго читање); 

6. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о измирењу обавеза по основу 
рачуна старе девизне штедње – друго читање (предлагач: посланик Тихомир 
Глигорић); 

7. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о Савјету министара БиХ (прво 
читање);  
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8. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о Царинској тарифи Босне и 

Херцеговине – предлагач: Савјет министара БиХ (прво читање); 
9. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о Царинској тарифи Босне и 

Херцеговине – предлагач: посланик  Никола Шпирић (прво читање); 
10. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о Царинској тарифи Босне и 

Херцеговине - предлагач: посланик Ружа Сопта (прво читање); 
11. Предлог закона о електронском потпису (прво читање);  
12. Предлог закона о радијацијској и нуклеарној безбједности у БиХ (прво читање), 
13. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о основима безбједности саобраћаја 

на путевима у БиХ (предлагач: Савјет министара БиХ), 
14. Специјални извјештај Омбудсмена за људска права у Босни и Херцеговини у вези 

са жалбама које се односе на дужину судских поступака; 
15. Извјештај о раду Комисије за финансије и буџет за мандатни период 2002-2006. 

године; 
16. Извјештај о раду Заједничке комисије за одбрамбену и безбједносну политику и 

надзор над радом одбрамбених и безбједносних структура на нивоу Босне и 
Херцеговине за мандатни период 2002-2006. године; 

17. Извјештај Истражне комисије за утврђивање девизне штедње грађана Босне и 
Херцеговине, положене на рачуне банака до 31.12.1991. године;  

18. Именовање генералног ревизора и замјеника генералног ревизора Босне и 
Херцеговине;  

19. Давање сагласности за ратификацију: 
a) Пројектног уговора (Пројекат управљања ваздушним саобраћајем) између 

Министарства комуникација и транспорта БиХ – Дирекција за цивилно 
ваздухопловство БиХ и Европске банке за обнову и развој, 

b) Уговора између Босне и Херцеговине и Европске банке за обнову и развој – 
Пројекат управљања ваздушним саобраћајем, 

c) Уговора између Савјета министара Босне и Херцеговине и Владе Републике 
Италије о прихватању лица чији је боравак незаконит; 

20. Предлог закључка у вези са изласком Босне и Херцеговине на море – предлагач: 
посланик Младен Поточник; 

21. Предлог закључка у вези са децертификованим полицајцима – предлагач: посланик 
Сеад Авдић,  

22. Предлог закључака  – предлагач: посланик Мирсад Сиповић. 
 
Ад. – 1: Усвајање Записника са 84. сједнице Представничког дома 
 
 Мирсад Сиповић приговорио је да у Записнику није тачно наведен резултат гласања о 
Резолуцији чији је он предлагач, рекавши да је ''за'' Резолуцију гласао 31, а ''уздржан'' један 
посланик, а не 25 ''за'' и један ''уздржан'', како је наведено у Записнику.1
 Предсједавајући је на гласање дао Записник, са примједбом посланика Мирсада 
Сиповића. 
 Записник је усвојен са 26 гласова  ''за'' и једним ''против''. 
 
Ад. – 2: Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о  измјенама и  
               допунама Закона о Савјету министара БиХ по хитном поступку, у складу са  
               чланом 105. Пословника (Закон број: 01,02-02-9-35,3/06, од  15.09.2006) 
 
 Није било расправе.  
 Са 30 гласова ''за'' и три ''против'' усвојен је захтјев за хитни поступак, а затим је 
усвојен и Закон о измјенама и допунама Закона о Савјету министара БиХ – ''за'' закон је 
гласало 30, ''против'' четири посланика. 

                                                 
1 Увидом у транскрипт сједнице и листинг гласања, утврђено је да је у Записнику тачно наведен резултат 
гласања о Резолуцији, па је, према томе, примједба посланика Мирсада Сиповића неоснована. 
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Ад. – 3: Захтјев посланика Мартина Рагужа, Шефика Џаферовића и Николе Шпирића 
               за разматрање Предлога измјена и допуна Пословника Представничког дома 
               Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине по хитном поступку, у 
               складу са чланом 105. Пословника 
 
 Није било расправе ни о овој тачки дневног реда. 
 По хитном поступку, једногласно су усвојене Измјене и допуне Пословника 
Представничког дома ПСБиХ. 
 
 
Ад. – 4: Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о допуни Закона  
               о надзору над тржиштем у Босни и Херцеговини по хитном поступку, у складу  
               са чланом 104. Пословника 
 
 Без расправе, са 32 гласа ''за'' и  једним ''против'', усвојен је захтјев Савјета министара 
БиХ за процедуру по члану 104. за Предлог закона о допуни Закона о надзору над тржиштем 
у Босни и Херцеговини. 
 
Ад. – 5: Предлог закона о лијековима и медицинским средствима  
               у Босни и Херцеговини (друго читање) 
 
 У уводним напоменама предсједавајући Мартин Рагуж подсјетио је да су амандмане  у 
пленарној фази поднијели Никола Шпирић, Јозо Крижановић – по два амандмана, Бериз 
Белкић – три амандмана, Мирсад Ћеман два амандмана које поново брани и један амандман 
на Амандман V Комисије.  
 
 У расправи су учествовали: Бериз Белкић, Наџида Млаћо, Мухамед Алтић, Мирсад 
Ћеман, Елмир Јахић, Милорад Живковић и  Момчило Новаковић. 
 Након расправе наведених учесника, Никола Шпирић рекао је да је у пленарној фази 
поднио два амандмана, али да је спреман да од њих одустане ради доношења закона, те је 
замолио и друге посланике да учине исто. У том смислу замолио је да се не отвара расправа о 
амандманима, јер, ако неки амандмани буду усвојени, може се измијенити став посланика о 
самом закону. 
 Бериз Белкић одговорио је да је и он дао одређени допринос пристајући данас на 
одређени компромис и подносећи модификоване амандмане. Нагласио је да Клуб Странке за 
БиХ, без прихватања ових амандмана, неће подржати закон. 
 Селим Бешлагић обавијестио је да Клуб посланика СДП-а тражи да се Дом изјасни о 
амандманима Јозе Крижановића.  
 Елмир Јахић нагласио је да је Предлог закона о лијековима лош и да га Клуб 
посланика СДА неће подржати ако се не усвоје њихови амандмани, као и амандмани Мирсада 
Ћемана, Бериза Белкића и Јозе Крижановића.  
 Милорад Живковић рекао је да је веома битно да се донесе Закон о лијековима па је 
сугерисао да се о томе добро размисли прије изјашањавања о амандманима. Затим је, у име 
Клуба посланика СНСД-а, затражио паузу како би се видјело да ли Предлог закона може 
добити подршку.  
 Услиједила је пауза. 
 Послије паузе предсједавајући је спровео гласање о амандманима који су остали у 
процедури, а то су: 

- два амандмана Јозе Крижановића,  
- амандман I и III Мирсада Ћемана, 
- амандман II и III Бериза Белкића и 
- један амандман Клуба посланика СДА. 
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Послије гласања предсједавајући је констатовао да је усвојен само Амандман II 

Бериза Белкића на члан 65. Предлога закона. Затим је на гласање дао Предлог закона у 
цјелини – са амандманима Комисије и амандманом усвојеним на сједници. 

''За'' Предлог закона гласало је 15, ''против'' 19, ''уздржан'' један посланик. 
Предсједавајући Мартин Рагуж констатовао је да Предлог закона о лијековима и 

медицинским средствима није усвојен у другом читању. 
 
Ад. – 6: Предлог закона о измјенама и допунама Закона о измирењу обавеза по основу 
              рачуна старе девизне штедње – предлагач: посланик Тихомир Глигорић 
             (друго читање)  
               
 У својству предлагача, кратко је говорио Тихомир Глигорић. 
 Замјеник министра финансија и трезора, Јусуф Кумалић, говорио је у име Савјета 
министара БиХ. Уз остало, нагласио је да су предложене измјене предметног закона 
неодрживе јер би, ако се увоје, угрозиле макроекономску стабилност државе. Посљедице би 
се одразиле на кредитни рејтинг, био би угрожен валутни аранжман, не би могла опстати 
фискална одрживост и погоршао би се однос са међународним институцијама.  
 У расправи су учествовали: Никола Шпирић, Јусуф Кумалић, Винко Зорић и Мирсад 
Сиповић. 
 Послије расправе спроведено је гласање. 
 ''За'' Предлог закона гласало је  16, ''против'' 11, ''уздржано'' седам посланика. Из 
Федерације БиХ, ''за'' је гласало девет, из Републике Српске седам посланика.  
 Одмах је спроведено усаглашавање у Колегијуму, али није постигнута сагласност. 
 У другом кругу гласања, из Федерације БиХ ''против'' је гласало 11, што је мање од 
двије трећине из ентитета. 
 Предсједавајући је констатовао да је Предлог закона усвојен. 
 
Ад. – 7: Предлог закона о измјенама и допунама Закона о Савјету министара БиХ 
              (прво читање) 
 
  У расправи о овој тачки учествовали су Момчило Новаковић и  Мирсад Ћеман. 
 Послије расправе, Предлог закона усвојен је и у првом и у другом читању. ''За'' 
Предлог закона гласало је 29 посланика, а један је био ''против''. 
 
Ад. – 8: Предлог закона о измјенама и допунама Закона о Царинској тарифи  Босне и  
               Херцеговине – предлагач: Савјет министара БиХ (прво читање) 
 

Душанка Мајкић и Момчило Новаковић дискутовали су поводом овог предлога закона, 
а затим је извршено гласање у првом читању.  

''За'' је гласало 19 (из Федерације БиХ 15, из Републике Српске четири), ''против'' девет, 
''уздржан'' један посланик.  

Није било ентитетске већине, па је требало спровести усглашавање у Колегијуму као 
комисији. Међутим, био је одсутан Никола Шпирић, па се није могло спровести 
усаглашавање. У каснијем току сједнице, како су усвојена наредна два закона о измјенама 
Закона о Царинској тарифи, чији су предлагачи били посланици, Шефик Џаферовић затражио 
је да се о овом предлогу закона поново расправља и одлучује, рекавши, уз остало, да је 
нелогично да се не усвоји овај законски предлог који је Савјет министара БиХ предложио 
реализујући раније донесени закључак Представничког дома. 

У поновљеном гласању о Предлогу закона у првом читању – ''за'' су гласала 23 (из 
Федерације БиХ 17, из Републике Српске шест), а ''против'' је гласао један посланик. Усвојен 
је затим и предлог за друго читање, као и Закон о измјенама и допунама Закона о Царинској 
тарифи. У другом читању Закон је усвојен са 23 гласа ''за'' (из Федерације БиХ 18, из 
Републике Српске пет), а ''против'' су гласала два посланика.  
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Ад. – 9: Предлог закона о измјенама и допунама Закона о Царинској тарифи  Босне  
              и Херцеговине – предлагач: посланик  Никола Шпирић (прво читање) 
 
 Није било расправе. 
 Предлог овог закона такође је разматран и усвојен и у првом и у другом читању. ''За'' 
Закон су гласала 24 (из Федерације БиХ 17, из Републике Српске седам), ''против'' су гласала 
четири, ''уздржана'' три посланика. 
 
Ад. – 10: Предлог закона о измјенама и допунама Закона о Царинској тарифи БиХ, 

   предлагач: посланик Ружа Сопта (прво читање) 
 
 Није било расправе ни о овој тачки.  
 И у првом и у другом читању разматран је и усвојен Предлог закона  о  измјенама и 
допунама Закона о Царинској тарифи БиХ. ''За'' Закон гласало је 25, ''против'' три, ''уздржан'' 
један посланик. 
 
Ад. – 11: Предлог закона о електронском потпису (прво читање) 
 
 И овај предлог закона усвојен је без расправе и у првом и у другом читању. ''За'' Закон 
гласало је 25 посланика, а ''против'' три.  
 
Ад. – 12: Предлог закона о радијацијској и нуклеарној безбједности у БиХ (прво читање) 
 
 Предлог закона усвојен је у првом читању, без расправе и једногласно. Затим је 
усвојен предлог да се пређе у друго читање. 
 Предсједавајући је подсјетио да је Милорад Живковић поднио осам амандмана које 
поново брани у пленарној фази. 
 Није било расправе, па је предсједавајући почео гласање о амандманима. 
 Амандман I Милорада Живковића није добио ентитетску већину. Због одсуства једног 
члана Колегијума – Николе Шпирића, није се могло обавити усаглашавање, па је 
предсједавајући предложио да се не гласа о осталим амандманима. 
 
Ад. – 13: Предлог закона о измјенама и допунама Закона о основима безбједности 
                саобраћаја на путевима у БиХ (предлагач: Савјет министара БиХ) 
 
 Предлог закона о измјенама и допунама Закона о основима безбједности саобраћаја на 
путевима у БиХ разматран је и усвојен и у првом и у другом читању. Закон је у другом 
читању усвојен са 27 гласова ''за'' и једним ''против''. 
 
Ад. – 14: Специјални извјештај Омбудсмена за људска права у Босни и Херцеговини у 
                 вези са жалбама које се односе на дужину судских поступака 
 
 Поводом овог извјештаја дискутовали су:  Мирсад Сиповић, Мирсад Ћеман и Мухамед 
Морањкић. Затим је једногласно усвојен Специјални извјештај. 
 
Ад. – 15. и 16.  
 

Дом је без расправе и једногласно (присутно 26 посланика) усвојио: 
-  Извјештај  о раду Комисије за финансије и буџет за мандатни период     

               2002-2006. године и 
  - Извјештај о раду Заједничке комисије за одбрамбену и безбједносну политику и 
                надзор над радом одбрамбених и безбједносних структура на нивоу Босне и 
               Херцеговине за мандатни период 2002-2006. године. 
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Ад. – 17: Извјештај Истражне комисије за утврђивање девизне штедње грађана Босне и 
                Херцеговине, положене на рачуне банака до 31.12.1991. године     
 
 У име Истражне комисије говорио је Изет Хаџић. 
 У расправи су учествовали: Мирсад Сиповић, Селим Бешлагић, Мирсад Ћеман, Изет 
Хаџић,  Фатима Лехо, Момчило Новаковић и Марија Перкановић.  
 Приликом гласања Извјештај није добио ентитетску већину. ''За'' је гласало 16 (из 
Федерације 14, из Републике Српске два), ''против'' пет, ''уздржано'' седам посланика. 
 Предсједавајући је констатовао да  Извјештај остаје у процедури за  наредни сазив.                        
 
Ад. – 18: Именовање генералног ревизора и замјеника генералног ревизора  
                 Босне и Херцеговине 
 
 Предсједавајући Мартин Рагуж подсјетио је на одредбе Закона о ревизији институција 
које се тичу именовања генералног ревизора и његових замјеника и прочитао листу кандидата 
коју је припремила Комисија. 
Затим је предсједавајући изнио своје мишљење да сматра да би мјесто генералног ревизора 
требало да припадне хрватском народу, те да би, стога, требало постићи политички договор, 
па је затражио да се Дом о томе изјасни. 
 Момчило Новаковић предложио је да се генерални ревизор бира на основу броја 
бодова које је добио у Комисији, те рекао да је кандидат из српског народа добио највећи број 
бодова и да га треба изабрати за генералног ревизора.  
 У расправи су даље учествовали: Младен Поточник, Елмир Јахић, Ружа Сопта, 
Душанка Мајкић, Винко Зорић и  Мартин Рагуж. 
 Имајући у виду да су у расправи изнесена супротна мишљења, предсједавајући је 
констатовао да очигледно нема услова да се данас изврши именовање генералног ревизора и 
његових замјеника, те да ову тачку треба одгодити. 
 
Ад. – 19: Давање сагласности за ратификацију: 

a) Пројектног уговора (Пројекат управљања ваздушним саобраћајем) између 
Министарства комуникација и транспорта БиХ – Дирекција за цивилно 
ваздухопловство БиХ и Европске банке за обнову и развој, 

b) Уговора између Босне и Херцеговине и Европске банке за обнову и развој – 
Пројекат управљања ваздушним саобраћајем и 

c) Уговора између Савјета министара Босне и Херцеговине и Владе Републике 
Италије о прихватању лица чији је боравак незаконит. 

 
Без расправе и једногласно дата је сагласност за ратификацију уговора из ове тачке. 

 
Ад. – 20: Предлог закључка у вези са изласком Босне и Херцеговине на море –  
                предлагач: посланик Младен Поточник 
 
 Без расправе, Дом је усвојио закључак који је предложио Младен Поточник, а који 
гласи: 
 Представнички дом Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине захтијева од 
Предсједништва Босне и Херцеговине и Савјета министара Босне и Херцеговине оснивање 
тима који ће пратити сва дешавања у вези са активностима сусједних земаља која су у 
директној вези са покушајима блокирања слободног излаза Босне и Херцеговине у свијет 
морским путем. 
 Тај тим ће благовремено, посредством Предсједништва БиХ и Савјета министара 
БиХ, директно сачувати положај Босне и Херцеговине као медитеранско-океанске 
земље. 
 Рок за оснивање тима је до 30. септембра 2006. године. 
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Ад. – 21: Предлог закључка у вези са децертификованим полицајцима,    
                 предлагач: посланик Сеад Авдић 
 

Сеад Авдић укратко је образложио предлог закључка и обавијестио Дом да је, на 
сугестију Момчила Новаковића, извршио одређену исправку у тексту, са чиме је упознао 
посланике. Затим је једногласно усвојен сљедећи закључак: 
 Представнички дом Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине, имајући у виду 
закључке Комисије за људска права, имиграцију, избјеглице и азил, изражава своју бригу и 
став о потреби надлежних органа власти да прихвате децертификоване полицајце у својству 
суспендованих радника, са правима која произлазе из тог статуса, до окончања жалбе Савјету 
безбједности Уједињених нација и евентуалне ревизије процеса децертификације.  

  
Ад. – 22: Предлог закључака  – предлагач: посланик Мирсад Сиповић 

 
 Мирсад Сиповић говорио је кратко у својству предлагача.  
 Приликом гласања, предлог закључака није добио ентитетску већину, па је 
предсједавајући констатовао да се ни о овом не може одлучивати без присуства трећег члана 
Колегијума.  
 
 Овим је завршена 85. сједница Представничког дома.  
 Предсједавајући се на крају захвалио свим посланицима на четворогодишњем 
садржајном и успјешном раду. 
 Сједница је завршена у 17.05 часова.  
 Саставни дио Записника је транскрипт сједнице.   
                   
   
               СЕКРЕТАР                                                        ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ       
 ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА                                ПРЕДСТАВНИЧКОГ  ДОМА 
         Бранка Тодоровић                    Мартин Рагуж  
  


